
PROTOKÓŁ NR XXX/12 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 5 grudnia 2012 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.25 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pani Agnieszka Liwarska,  Pani Aneta 
Urbańska i Pan Robert Witeczek. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin, 
· Waldemar Kardasz - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka, 
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – chciałby skierować kilka słów pod 
adresem Prezesa Spółki ZEC – Pana Marka Dubrownika – „Szanowny Panie Prezesie. W 
związku z zakończeniem procesu prywatyzacji Spółki Zakład Energetyki Cieplnej zakończył 
się pewien ważny etap w Pana karierze zawodowej i współpracy z lokalnym samorządem. 
Był to trudny czas, pełen sprawdzianów i wyzwań organizacyjnych. Cieszę się, że Pana 
długoletnie doświadczenie i profesjonalizm pozwoliły nam na owocną współpracę i pozwalały 
na rozwiązywanie problemów. Trudny dla nas wszystkich czas związany z komercjalizacją i 
prywatyzacją spółki dobiegł końca, ale rozpoczyna się nowy związany z działalnością 
inwestora strategicznego. Ten okres niesie ze sobą wiele nadziei i ważnych planów 
inwestycyjnych. Pragnę wyrazić słowa uznania dla Pana Prezesa za życzliwość i 
profesjonalizm, z jakim przez lata pracy w strukturach przedsiębiorstw i zakładów, stał Pan 
na straży bezpieczeństwa energetycznego mieszkańców Żychlina. Życzę Panu sukcesów               
w pracy z Zarządem Spółki Energa Kogeneracja oraz wsparcia ze strony Pańskich 
współpracowników. Jednocześnie zapewniam o naszej przychylności i chęci współpracy. 
Jestem głęboko przekonany, że zmiana, która następuje, przyniesie miastu i jego 
mieszkańcom oraz pracownikom Spółki ZEC same korzyści. W związku z zakończeniem 
naszej bezpośredniej współpracy po wielu latach trudnej i odpowiedzialnej pracy, składam 
Panu w imieniu samorządowców serdeczne podziękowania.” 
Następnie Prezesowi Spółki ZEC – Panu Markowi Dubrownikowi, wręczył list                                 
z podziękowaniami. 
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Marek Dubrownik – Państwo Radni podjęli trudną decyzję, jednak dzięki tej decyzji i 
współpracy oraz współpracy Zarządu Gminy i radcy prawnego Pana Waldemara Kardasza 
udało się doprowadzić do zakończenia procesu prywatyzacji ZEC. Uważa, że była to decyzja 
słuszna. Została już podpisana umowa z inwestorem jakim jest Kogeneracja Elbląg. 
Wyznaczone są cele i kwoty na najbliższe 5 lat współpracy. Wystarczy dołożyć starań i 
pracy, aby zrealizować założone w umowie plany. 
Zadeklarował, że na pewno będzie miała miejsce dalsza współpraca i będzie jeszcze 
bardziej owocna na rzecz mieszkańców naszej gminy. Następnie podziękował za 
dotychczasową współpracę. 
 
Grzegorz Ambroziak – w dniu dzisiejszym gościmy uczniów i nauczycieli ze szkół 
samorządowych, których serdecznie wita.  
W dniu 23 listopada 2012r. w siedzibie Urzędu Gminy w Żychlinie został rozstrzygnięty 
konkurs ekologiczno-plastyczny dla uczniów Szkół Podstawowych (klasy IV- VI) i Gimnazjum 
z terenu   gm. Żychlin, zorganizowany przez Urząd Gminy w Żychlinie. Przedmiotem 
konkursu było wykonanie plakatu zachęcającego mieszkańców gm. Żychlin do segregowania 
odpadów komunalnych. Konkurs miał  na celu rozwijanie świadomości ekologicznej oraz 
przybliżenie zagadnień prawidłowej gospodarki odpadami. 
Dostarczono  ponad 50 ciekawych i barwnych prac konkursowych. Jury starało się bardzo 
wnikliwie i rzetelnie ocenić prace, biorąc pod uwagę przede wszystkim zgodność 
przedstawionych w pracy elementów z przedmiotem i celem konkursu, kreatywność i 
innowacyjność oraz staranność wykonania prac. 
Nagrodzone prace konkursowe użyte będą podczas planowanej na początku przyszłego 
roku kampanii edukacyjnej dla mieszkańców. 
W wyniku obrad Jury wyłoniło zwycięzców i osoby wyróżnione. 
Na początek poprosił osoby, które zostały wyróżnione za swoje prace tj.:  
- uczniów Gimnazjum Publicznego w Żychlinie w osobach: Paulina Rejs, Oliwia Sitkiewicz, 

Michalina Lewandowska i Wojciech Dzwonkowski, 
- uczniów Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie w osobach: Adrian Ciechomski i Rafał 

Karmelita, 
- uczennicę Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żychlinie – Agatę Kopeć. 
W konkursie ekologicznym zostały przyznane trzy nagrody za trzy miejsca: 
- III miejsce otrzymała uczennica Szkoły Podstawowej w Grabowie – Natalia Bąbrych, 
- II miejsce – uczennica Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żychlinie – Justyna Komur, 
- I miejsce – uczennica Gimnazjum Publicznego w Żychlinie – Ewelina Jaszczyk. 
 
Wyróżnione osoby otrzymały dyplomy i nagrody, które zostały wręczone przez 
Przewodniczącą Rady i Burmistrza Gminy Żychlin. 
 
Grzegorz Ambroziak – wszystkie prace konkursowe były bardzo starannie przygotowane, 
prace są prezentowane w holu, można je obejrzeć i przekonać się, ile pracy wymagały. 
Zwrócił się z podziękowaniami dla nauczycieli, którzy dopilnowali, aby ten konkurs wypadł 
bardzo dobrze. 
Poinformował, że nagrodami głównymi  dla zwycięzców  konkursu są: 
- za zajęcie I-go miejsca – tablet, 
- za zajęcie II-go miejsca – aparat cyfrowy, 
- za zajęcie III-go miejsca – odtwarzacz MP4. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy są jakieś uwagi bądź wnioski do 
porządku obrad Sesji. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 
 
Jadwiga Melcher – w imieniu Przewodniczących Komisji Rady zgłosiła wniosek o wycofanie 
z porządku obrad w punkcie 3 „Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunktu „l” o brzmieniu: 
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„l) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 
pojemności” 

Przewodniczący Komisji proponują, aby projektem uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 
wywóz odpadów komunalnych zająć się na odrębnej Sesji Rady.  
 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia zmiany w porządku obrad. 
 
Za przyjęciem zmiany porządku obrad polegającej na wycofaniu z punktu 3 „Podjęcie uchwał 
w sprawach:” podpunktu „l” o brzmieniu: 
„l) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 
pojemności” 

głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Rady i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
b) podziału Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 
c) „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 

r.”, 
d) zmieniająca Uchwałę Nr XVII/82/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 grudnia 

2011 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”, 
e) wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty od opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
położonej w Żychlinie przy ul. J. Krasickiego 15, 

f) wskazania budynków garażowych położonych przy ul. Stefana Żeromskiego                  
w Żychlinie przeznaczonych do nieodpłatnego zbycia na rzecz ich najemców oraz 
oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej, 

g) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

h) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”, 
i) określenia szczegółowego sposobu  i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

j) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym terminów i miejsca 
składania deklaracji, 
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k) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

l) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 października 2012 
r. do 27 listopada 2012 r. 

5. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
6. Sprawy różne. 
7. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/12 z dnia 13 listopada 2012 r. i Protokołu Nr XXIX/12 z dnia 

27 listopada 2012 r.  
8. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Krzysztof Falkowski – zapytał, czy istnieje techniczna możliwość, aby środki z wydatków 
inwestycyjnych przenieść na wydatki bieżące? 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy – możliwość przeniesienia środków z inwestycji na 
wydatki bieżące istnieje. Wówczas dana Komisja składa wniosek dotyczący zmiany projektu 
budżetu do Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Komisja ta, jeśli ten wniosek 
zaakceptuje, to przekazuje go do Burmistrza, a Burmistrz albo wniosek akceptuje i 
wprowadza zmianę do projektu budżetu, albo go odrzuca i uzasadnia. Warunkiem 
wprowadzenia takiego wniosku jest to, że wydatek bieżący nie zachwieje naszych 
wskaźników. 
 
Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – zapytała, jak wygląda sprawa inwestycji              
w Dobrzelinie, czy został ustalony termin spotkania z mieszkańcami. 
Ponadto zwróciła się z zapytaniem, czy została podjęta jakaś decyzja w sprawie 
podwyższenia diet dla Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli. W tej sprawie Sołtysi 
złożyli pismo i czekają na odpowiedź. 
 
Grzegorz Ambroziak – odpowiadając Pani Sołtys poinformował, że musi zebrać wszelkie 
informacje na temat inwestycji pyrolizy, aby można było zorganizować spotkanie                             
z mieszkańcami sołectwa Dobrzelin. Jest w kontakcie inwestorem, który deklaruje możliwość 
wyjazdu do firmy, która zajmuje się tego rodzaju inwestycjami. Wówczas osobiście 
przekonamy się o zasadach działania inwestycji pyrolizy. Jeśli wyjazd ten miałby się odbyć w 
styczniu przyszłego roku, wówczas spotkanie z mieszkańcami postaramy się zorganizować 
około 12-13 grudnia br. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 
rok. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok. 
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Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2012 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok  
głosowało   - 12 radnych,                                             
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/153/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) podziału Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 
granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Żychlin na 
stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych.  
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty    
(4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie podziału Gminy Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie podziału Gminy 
Żychlin na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Żychlin na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/154/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2013 r.”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 r.” 
  
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna  (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna           
(4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2013 r.” 
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 r.”  
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2013 r.” głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/155/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) zmieniająca Uchwałę Nr XVII/82/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                  
29 grudnia 2011 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVII/82/11 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna                 
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVII/82/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 grudnia 
2011 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę       
Nr XVII/82/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie „Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVII/82/11 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii” głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/156/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty od 
opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości położonej w Żychlinie przy ul. J. Krasickiego 15, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości położonej w Żychlinie przy                      
ul. J. Krasickiego 15. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „przeciw”), Komisja Oświaty (4 głosami „przeciw”), Komisja 
Rolna (3 głosami „przeciw”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „przeciw”) negatywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
udzielonej bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości położonej w Żychlinie przy ul. J. Krasickiego 15. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości położonej w Żychlinie przy               
ul. J. Krasickiego 15. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 
zwrotu udzielonej bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego     
w prawo własności nieruchomości położonej w Żychlinie przy ul. J. Krasickiego 15 
głosowało   -   0 radnych,                                             
„przeciw”  - 12 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada nie podjęła uchwały. 
 
 

f) wskazania budynków garażowych położonych przy ul. Stefana Żeromskiego                  
w Żychlinie przeznaczonych do nieodpłatnego zbycia na rzecz ich najemców 
oraz oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wskazania budynków 
garażowych położonych przy ul. Stefana Żeromskiego w Żychlinie przeznaczonych do 
nieodpłatnego zbycia na rzecz ich najemców oraz oddania w użytkowanie wieczyste 
nieruchomości gruntowej. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie wskazania budynków garażowych położonych przy ul. Stefana 
Żeromskiego w Żychlinie przeznaczonych do nieodpłatnego zbycia na rzecz ich najemców 
oraz oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wskazania 
budynków garażowych położonych przy ul. Stefana Żeromskiego w Żychlinie 
przeznaczonych do nieodpłatnego zbycia na rzecz ich najemców oraz oddania                      
w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wskazania budynków garażowych położonych 
przy ul. Stefana Żeromskiego w Żychlinie przeznaczonych do nieodpłatnego zbycia na rzecz 
ich najemców oraz oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej 
głosowało   - 12 radnych,                                             
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 



 8 

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/157/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wymagań jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług            
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych             
i transportu nieczystości ciekłych. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wymagań jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie 
usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
głosowało   - 12 radnych,                                             
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/158/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poprosił, aby krótkiego wprowadzenia 
do całego bloku uchwał dotyczących odpadów komunalnych dokonał Zastępca Burmistrza – 
p. Zbigniew Gałązka. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – dokonał wprowadzenia co 
uchwał dotyczących odpadów komunalnych – do tej pory obowiązek podpisania umowy na 
odbiór odpadów komunalnych ciążył na właścicielach posesji, w związku ze zmianą 
przepisów obowiązek ten od 1 lipca 2013 r. przejdzie na gminy. Gmina będzie miała 
obowiązek podpisania umowy z odbiorcą odpadów wyłonionym w drodze przetargu. 
Mieszkańcy będą ponosić opłaty do Urzędu Gminy za wywóz tych odpadów i będą mieć 
obowiązek posiadania pojemników na odpady. 
Uchwały, które dziś będziemy podejmować dotyczą regulaminu utrzymania czystości i 
porządku oraz gospodarowania odpadami komunalnymi na posesjach zamieszkałych. 
Dla mieszkańców na terenie gminy niewiele się zmieni, gdyż odpady zmieszane będą 
odbierane jak dotychczas, czyli raz w miesiącu, odpady segregowane podobnie jak do tej 
pory kilka razy w roku.  
Odpady biodegradowalne, czyli odpady zielone będą mogły być kompostowane lub 
oddawane firmie dokonujące odbioru odpadów. 
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Każdy z mieszkańców będzie zobowiązany do złożenia deklaracji, wzór takiej deklaracji 
stanowi załącznik do jednej z uchwał przedstawionych na dzisiejszej sesji. W takiej deklaracji 
właściciel nieruchomości będzie zobowiązany podać ilość osób mieszkających w danym 
gospodarstwie domowym oraz stawkę opłaty, jaka zostanie uchwalona przez Radę. Ponadto 
każdy właściciel nieruchomości będzie zobowiązany powiadomić Urząd Gminy o zmianie 
ilości osób zamieszkujących nieruchomość w terminie 14 dni od dnia zaistnienia zmiany. 
Deklaracje będą składane do 31 marca 2013 r. 
Kolejną uchwałą, jaka będzie podejmowana w dniu dzisiejszym to uchwały dotycząca 
terminu uiszczania opłat za wywóz odpadów. Proponujemy, aby wpłaty opłat dokonywane 
były do 15 dnia pierwszego miesiąca kwartału, którego opłata dotyczy. Pierwsza opłata 
zatem byłaby wnoszona do 15 lipca 2013 r. do kasy Urzędu Gminy lub na konto Gminy 
Żychlin za okres III kwartału 2013 r. Dopuszcza się uiszczania tych opłat raz w miesiącu 
przez zarządów spółdzielni i wspólnot mieszkaniowych w terminie do 21 dnia następnego 
miesiąca. 
 
Stanisław Szymański – Sołtys Sołectwa Pasieka – zapytał, gdzie odbierane odpady będą 
wywożone? 
 
Zbigniew Gałązka – firma, która będzie odbierała odpady komunalne ma obowiązek 
składowania tych odpadów do regionalnej instalacji odpadów. W naszym przypadku taka 
regionalna instalacja odpadów znajduje się w Krzyżanówku.   
 
Stanisław Szymański – zapytał, co będzie z firmą EKO-Serwis działająca na naszym 
terenie? Firma podała terminy wywozu odpadów na 2013 r. 
 
Zbigniew Gałązka – firma, która będzie odbierała odpady komunalne z terenu naszej gminy, 
będzie wyłoniona w drodze przetargu. Nie wie, czy będzie to firma EKO-Serwis, czy jakaś 
inna. Firma EKO-Serwis, jak również Spółka „Mig-Ma” podały terminy wywozu odpadów 
komunalnych, gdyż ustawa o przejęciu gospodarki odpadami przez gminy zacznie 
obowiązywać od 1 lipca 2013 r., zatem do tego czasu firmy te będą świadczyły swoje usługi 
na dotychczasowych zasadach. Po 1 lipca zawarte przez mieszkańców umowy przestaną 
obowiązywać. 
 

 
h) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Żychlin”, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty               
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Żychlin”. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości                
i porządku na terenie Gminy Żychlin” głosowało  - 12 radnych,                                             
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/159/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
i) określenia szczegółowego sposobu  i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                               
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu  i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty               
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu  i zakresu świadczenia usług             
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                     
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu  i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu  i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
głosowało   - 12 radnych,                                             
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/160/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
j) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym terminów                
i miejsca składania deklaracji, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji                
o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości, w tym terminów i miejsca składania deklaracji. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty               
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
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uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym terminów i miejsca 
składania deklaracji. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości, w tym terminów i miejsca składania deklaracji. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym 
terminów i miejsca składania deklaracji głosowało  - 12 radnych,                                             
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/161/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
k) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty               
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi głosowało  - 12 radnych,                                             
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/162/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
l) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (1 głosem „za”, 4 głosami „przeciw”), Komisja Rewizyjna (1 głosem „za” 
3 głosami „przeciw”), Komisja Rolna (3 głosami „przeciw”), Komisja Oświaty (4 głosami 
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„przeciw”) negatywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie           
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków głosowało  -   2 radnych,                                             
„przeciw”       -   7 radnych, 
„wstrzymało się”      -   3 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada nie podjęła uchwały. 
 
 
Do p-tu 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                   
16 października 2012 r. do 27 listopada 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje Rady przyjęły sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin 
za okres od 16 października 2012 r. do 27 listopada 2012 r. 
 

Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za od 16 października 2012 r. do 
27 listopada 2012 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 16 października 2012 r. 
do 27 listopada 2012 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2. Zapytania i wolne wnioski.  
 
 
Do p-tu 6. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował Radnych o procesie 
prywatyzacji Spółki ZEC – na podstawie udzielonego przez Radę pełnomocnictwa w formie 
Uchwały Nr XIV/65/11 z dnia 13 października 2011 r. w oparciu o przeprowadzoną 
procedurę prywatyzacyjną podjął decyzję o sprzedaży 100% udziałów w Spółce                          
z ograniczoną odpowiedzialnością Zakład Energetyki Cieplnej w Żychlinie za 
wynegocjonowaną kwotę 46,50 zł netto za 1 udział, czyli za kwotę 2.286.219 zł. Biorąc pod 
uwagę argumenty przedstawione w niniejszym sprawozdaniu, wyrażam pełne przekonanie, 
że pozyskanie inwestora z silną pozycją na rynku ciepłowniczym, posiadającego znaczące 
możliwości inwestycyjne, przyniesie naszemu miastu oczekiwane korzyści rozwojowe i 
bezpieczeństwo w zakresie dostaw energii cieplnej.  
Z Żychlinem zwiąże się silna marka z ugruntowaną pozycją na rynku, co również będzie 
miało wpływ na podnoszenie prestiżu i atrakcyjności inwestycyjnej miasta. Wraz z rozwojem 
inwestycji ciepłowniczych nastąpi poprawa stanu środowiska. Osiągnięte to zostanie na 
skutek modernizacji źródła ciepła i likwidacji lokalnych źródeł emisji zanieczyszczeń do 
atmosfery. Również poprzez dywersyfikację czynnika grzewczego w formie paliwa gazowego 
(nazywanego czystym paliwem) oraz biomasy. Inwestycje zaplanowane przez Inwestora są 
źródłem dodatkowych dochodów w budżecie i umożliwią doprowadzenie do miasta sieci 
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gazu przewodowego, podnosząc atrakcyjność Podstrefy Łódzkiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej. 
Uważa przeprowadzoną prywatyzację za sukces decyzyjny i organizacyjny naszego 
samorządu. 
Podziękował Radnym i wszystkim zaangażowanym osobom za współpracę w tym 
długotrwałym i trudnym procesie prywatyzacyjnym. 
Następnie przekazał na ręce Przewodniczącej Rady sprawozdanie z przeprowadzonej 
prywatyzacji Spółki ZEC. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała wniosek z dnia 27 listopada 2011 r. złożony przez 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli w sprawie podniesienia diet. 
 
Grzegorz Ambroziak – musimy rozważyć wniosek Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 
Osiedli. 
 
Stanisław Szymański – Sołtys Sołectwa Pasieka – zgłosił uszkodzone pobocze przy 
drodze powiatowej w ul. 1 Maja. 
 
Grzegorz Ambroziak – w ul. 1 Maja kładziony jest przewód światłowodowy przez 
Telekomunikację Polską, nie jest to nasza inwestycja gminna, gdyż jest to w pasie drogi 
powiatowej. Możemy zatem zgłosić ten problem do powiatu, aby po przeprowadzonej 
inwestycji pobocze zostało naprawione. 
 
 
Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/12 z dnia 13 listopada 2012 r. i Protokołu Nr 
XXIX/12 z dnia 27 listopada 2012 r.  
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
  
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XXVIII/12 z dnia 13 listopada 2012 r.  

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr XXIX/12 z dnia 27 listopada 2012 r.  

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 7. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 


